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PROTOKOI, NR 42106
Z POSIEDZENIA KOMTSJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

I PORZADKU PUBLICZNEGO
z dnia 19 stvcznia 2006 roku.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczqla
posiedzenie o godz. 13.00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik
do niniejszego protokotu, wg. nastEpuj4cego porz4dku obrad:

I. Zaopiniowanie przydzialu mieszkari w nowym bloku komunalnym.
2. Zaopiniowanie wniosków o przydzial lokali komunalnych.
J. Przyjqcie planu pracy Komisji na 2006 rok.
4. Analiza projektu budzetu Miasta i Gminy Jqdrzejów na 2006 rok.
5. Sprawy rózne.
Przewodniczqcy Komisji powital zebranych czlonków komisji, Inspektor

T. Golp, Burmistrza - M. Piszczka oraz Mecenas - D. Kiwiorsk4 Redaktor
,,Gazety Jgdrzejowskiej" - G. Slusarek. Zaproponowal rozpoczecie posiedzenia
od zaproszenia pani Bek oraz paristwa Krzepkowskich, którzy chcieli
przedstawió swoj 4 trudna sytuacj E 2y ciow q.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. W pierwszej kolejnoÉci chcielibyÉmy
przypomnieó radnym jeszcze raz sprawQ tych dwóch rodzin. Zarówno pani
J. Bqk, jak i Paústwo Krzepkowscy ubiegali siq o przydzial lokalu mieszkalnego
w wybudowanym bloku komunalnym na ul. Przypkowskiego. W pierwszym jak
i drugim przypadku dochody tych r o dzin przekroczyly ustalon4 wysokoéó.

Dochód paóstwa B4ków wynosi 1198,44 zl najednego czlonka w rodzinie.
Wg uchwaly dochód nie mo2e przekroczyó kwoty 562,58 zl. w gospodarstwie
wieloosobowym. Pani Janina B4k w skierowanym do nas piÉmie opisala swojq
trudn4 sytuacjg zdrowotnar. Pov,rylsze pismo zostato odczytane przez Inspektor
T. Golq na posiedzeniu komisji.

Dochód Paristwa Krzepkowskich wynosi 632,74 zl, i równie| przekracza
wyznaczon4 kwotp.

Na posiedzenie komisji zostala poproszona pani J. Bqk oraz Paústwo
Krzepkowscy.

Glos zabrala Mecenas - D. Kiwiorska. ustawa ,,o ochronie praw
lokatorów w mieszkaniowym zasobie gminnym " mówi, ze Gmina ma obowiqzek
zapewniaó mieszkania osobom o niskich dochodach. W kaldej Gminie Rada
podejmuje uchwalQ, w której okreSla, ,,2e wysokoÉó dochodu miesigcznego
osoby ubiegaj4cej sig o zawarcie umowy najmu lokalu nie mo2e przekraczaó
w przeliczeniu na jednego czlonka gospodarstwa domowego, (w okresie trzech
miesigcy przed zloheniem wniosku) 150 % najni2szej emerytury
w gospodarstwie jednoosobowym i 100% najnilszej emerytury w gospodarstwie
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wieloosobowym". Komisja Porz4dku jako organ Rady nie moZe zastosowaó
odstEpstwa od tej zasady. Jedyna mozliwoé ó to zmiana tego przepisu przez calq
Radq.

Pani K. Radziejewska - bratowa pani B4k przybliLyla radnym trudn4
sytuacjE zdrowotnqoraz mieszkaniow4 pani J. Bqk oraz jej mEZa. Pani J. B4k
jest osob4 która w wyniku choroby stracila nogQ. Jest powaZnie chora i wymaga
ci4glej opieki lekarskiej. Wiqksz4 czESó uzyskanych dochodów Paústwo
B 4kowi e pr zeznaczaj q na zakup n i ezb g dnyc h I ekar stw.

Po wysluchaniu pani K. Radziejewskiej glos zabral Burmistrz
M. Piszczek.
Rada jest organem uchwalodawczym. Burmislrz orazlJrzqd wykonuj4 przepisy.
Mamy obowi4zek ustawowy staó na straLy przestrzegania prawa
i egzekwowania przepisów okreélonych przez Radq.

Czy nie ma mo2liwoici zmiany Qch przepisów? - Pani K. Radziejewska.
Mamy kilka takich spraw, gdzie dochód jest przekroczony, a osoby ubiegajqce
sig o przydzial lokalu mieszkalnego znalazly sig w trudnej sytuacji zdrowotnej
lub zyciowej. Nie mamy jednak podstawy do tego, aby przyznaó mieszkanie.
Pewne kryteria s4 okreSlone juZ od kilku lat. Jakiekolwiek zmiany moglyby
w zbudzaó p odej rzen ia, 2e dzialamy w czyi m é intere si e- odp owie d zial Bwmistrz
M. Piszczek.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Komisja nie mohe przydzielió
mieszkania, w sytuacji, gdy dochód jest przel<roczony. SE na rynku wtórnym
mieszkania do tnrynajqcia, za zblihonq cenE juk czynsz w nowym bloku
komunalnym, który nie jest przecieL niski - dodal Burmistrz M. Piszczek.

Glos zabrala pani Bqk. Kilka lat temu, kiedy ubiegalam siE o mieszkanie,
poinformowano tnnie, 2e dochód mam za niski. Teraz mój dochód jest zbyt
wysoki, irównieZ nie kwalifikujq siq do przydzialu lokalu mieszkalnego.

Pani miala niski dochód i kwalifikowala siQ do przydzialu lokalu
socjalnego. Nie bylo takiej sytuacji, aby mówiono Pani, 2e dochód jest zbyt
niski - powiedziala Inspektor T. Gola.

Glos zabral Pan Krzepkowski, który równieL przedstawil trudn4 sytuacjE
mieszkaniow4 swoj ej rodziny .

Po wysluchaniu Pana Krzepkowskiego glos zabrala Radca Prawny.
Sytuacja opisana przez pana kwalifikuje sig do podjEcia dzialan przez
Prokuraturq czy Policjp. WlaÉciciel tego budynku, w którym Paristwo
mieszkacie narusza przepisy prawne.

My jako Urzqd moZemy Swradczyó porad4 prawn4. InterweniowaliSmy
juz w sprawie odkrgcenia wody przez wtaéciciela tego obiektu dodal
Burmistrz M. Piszczek.

IJwaíam, 2e pan powinien zglosió swoi4 sytuaciE na piÉmie do
Prokuratury - powiedzial radny P. Smorag.
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Zwracam siQ o pomoc dla mojej rodziny. Sprawa w prokuraturze bgdzie
ci4gngla siE jakiS czas, a my potrzebujemy tej pomocy od zaraz - powiedzial
pan Krzepkowski.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Paústwo równie2 majq.przekroczony
dochód. Na chwilg obecn4 nie mamy Zadnego lokalu komunalnego,
za wyjqtkiem dwóch mieszkaú w nowym bloku do przydzialu których paústwo
sig nie kwalifikujecie.

Cry Gmina nie dysponuje zadnym lokalem w szkole, aby móc
zalouaterowaó tq rodzinq na okres zimy? - Zapytal radny P. Smor4g.

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Mamy wolne lokale mieszkalne w szkole
w Zagalu i Chorzewie.

Gtos zabral radny W. Bilewicz. Popieram pomysl zakwaterowania
w lokalu w szkole w Zagajach, po ty by Paústwo mogli przetrwaó ten zimowy
okres.

Glos zabral pan Krzepkowski. ChcielibyÉmy lokal na terenie miasta
Jqdrzejowa, z rrwasi na fakt, i2 praculemy w Jgdrzejowie i nie posiadamy
wlasnego érodka transportu.

Paústwo Krzepkowscy odmówili tymczasowego przydzialu lokalu
mieszkalnego w Zagajach.

Czy mamy gwarancjq, ze za pól roku dostaniemy inne mieszkanie? -
Zapy tat P an Kr zep kow s ki .
Chcemy Paristwu pomóc w przetrwaniu tego trudnego okresu. Gmina nie mo2e
daó takiej gwarancji, bo maj4 Paástwo przekroczony dochód, tak jak wiele
innych rodzin równieZ znajdujqcych siq w trudnej sytuacji zyciowej. Musi Pan
w pierwszej kolejnoéci wnieÉó sprawQ do s4du powiedzial Burmistrz
M. Piszczek.

Glos zabral radny Llt. Bilewicz. Przeílemy Paústwu naszqpropozycjE na
piémie. Na chwile obecn4 nie jesteémy w stanie pomóc w inny sposób.

Na posiedzenie komisji przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej
E. Ptasznik oraz Burmistrz M. Wolski.

Przewodniczqcy Komisji przybli2yl Przewodniczqcej E. Ptasznik oraz
Burmistrzowi M. Wolskiemu sytuacjq pani J. Bqk orazrodziny Krzepkowskich.

Glos zabrala Przewodniczqca Rady Miejskiej. W uchwale powinien
znalehó sig stosowny zapis, który pozwalalby nam pomóc ludziom
w wyjEtkowych sytuacjach. Zdajemy sobie sprawQ z sytuacji zdrowotnej Pani
J. B4k. Musimy wspólnie przedyskutowaó z radnymi moZliwoSó wprowadzenia
takiego zapisu, który regulowalby powy 2szqproblematykq. Takich przypadków
jest bardzo duZo w naszej Gminie.

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Mamy dwa lokale naleZace do prywatn)'ch
wlaécicieli na ul. Piúczowskiej oraz lokal w Zagaju.
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Dowiem]¡ sie cz)¡ lokale te na dzieú dzisiejsz)¡ sa wolne do wynajecia.
Rozeznamy sie równie2 w cenach w)rnaimu mieszkaú na rynku prywatnym. Dla
Pani Bak poszukamy takiego lokalu. aby cena wvnajmu nie przekraczala kwoty

owskich mam cle tYm
zakwaterowania w lokalu znajdujac)¡m sie w Szkole. w Zagajach. Bez zmian
przepisów nie moZemy przydzielió Paústwu mieszkaú. Obowi4zuje nas uchwala
z roku 2003, w której warunki przyznawania mieszkah s4jasno sprecyzowane -

dodal Burmistrz M. Piszczek.
Czy przepisy tej uchwaly sq adelauatne do dzisíejszych czasów? - Zapytala Pani
K. Radziejewska.
W innych miejscowoéciach obowiqzuj4 podobne zasady przyznawania
mieszkari,, je2eli chodzi o kryterium dochodu odpowiedzial Burmistrz
M. Piszczek.

Przypominam, 2e zadaniem wlasnym Gminy jest tworzenie zasobu
mieszkaniowego po to by pomagaó ludziom o niskich dochodach. Najlepszym
rozwiqzaniern dla osób, których dochody przekraczajq v,ryznaczone kryterium
dochodowoéci, a których nie staó na kupno mieszkania bytyby TBS - y
powiedzial Burmistrz M. Piszczek.

Posiedzenie komisji opuécila pani K. Radziejewska wraz z paniq J. B4k
oraz Paústwo Krzepkowscy.

Przewodniczac)'Komisji zaproponowal przesuniecie punktu 1 oraz 4 na
kolejne posiedzenie komisji. które odbedzie sie w dniu 31 stycznia 2006 r.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przychylila siQ
do powyzszej propozycji.

Ad.3
WNIOSEK 1
Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego wnioskuje

ZAPrzyjgcie planu pracy Komisji na 2006 rok.

Z a * 6
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0
Ad. 4
Glos zabral radny W. Bílewicz. Chcialbym zasygnalizowaó potrzebg

ustawienia znaku zakazu postoju i zatrzymywania na ul. Piúczowskiej, na
okres zimowy. Brak jest mozliwoéci uporz4dkowania tej ulicy ze Sniegu,
który utrudnia prawidlowy przejazd.

Gtos zabral radny K. Chatupka. Podobna sytuacja jest na ul. Dr. Kwarty
czy ul. Armii Krajowej.
Najprawdopodobniej sytuacja prawna ulicy Piriczowskiej nie jest jeszcze
uregulowana. Jest to w dalszym ci4gu droga krajowa. W momencie przejEcia
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tej drogi przez Gming zostanie ograniczony przejazd. Na chwilE obecn4
nale2y kierowaó wniosek w tej sprawie do Generalnej Dyrekcji Dróg. Na
ul. A. Krajowej zapadla decyzja o ustawieniu znaków zatrzymywania
i postoju zarówno po jednej,, jaki i po drugiej stronie jezdni - powiedzial
radny K. Michalski.

Glos zabral radny S. Fiutek. Podobna sytuacja jest na ul. Okrzei na
odcinku odZarzqdu Dróg Powiatowych do Armii Krajowej.

Po przedyskutowaniu powylszych spraw komisja postawila nastgpuj4ce
wnioski:

WNIOSEK 2
Ograniczyó mo2liwoSó wjazdu w ul. Piúczowsk4 cipZkim pojazdom poprzez
ustawienie znaku zakaztjqcego wjazdu pojazdom o dopuszczalnej masie
calkowitej powyiej 3,5 ton.

Z a - 6
Przeciw - o

Wstrzymalo siq - 0
WNIOSEK 3
Wprowadzió zakaz postoju i zatrzymywania siQ na ul. Dr Kwarty
po obu stronach jezdni.

Z a - 6
Przeciw - o

Wstrzymalo síq - 0
WNIOSEK 4
Wprowadzió zakaz postoju i zatrzymywania sig na ul. Okrzei
na odcinku pomigdzy ul. A. Krajowej a Zarz4dem Dróg Powiatowych.

Z a - 6
Przeciw - o

Wstrzymalo siq - 0
WNIOSEK 5
Zobowipzaó Strai:, Miejsk4 do kontroli respektowania znaków drogowych
i przepisów ruchu drogowego (w szczególnoSci parkowanie
w bezpoéredniej stycznoéci ze skrzy2owaniem)

Z a - 6
Przeciw - o

IVstrzymalo siq - 0

Przewodniczqcy Komisji odczytal Sprawozdanie z Pracy Komisji w roku
2005.



WNIOSEK 6
Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego wnioskuje

Za przyjpciem Sprawozdania zPracy Komisji w roku 2005.

,::,;:- 
"Wstrzymalo siq - 0

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Smorqg poinformowal
o spotkaniu z Burmistrzem w poniedzialek o god2.15.00 w sprawie
omówienia zmian do proj ektu budzetu.

Komisja zakoñczyla posiedzenie o godz. f 6.30.

Protokolowala

/,rbo',ry F'//,*( r  /

Przewodniczqcy

Komisji Gospodarkí Komunalnej

i Porzqdku Publicznego

Teofil Sqk


